

# **Letter of Invitation**

November 15, 2024

# To: Guizhou University of Traditional Chinese Medicine

This letter serves as an official invitation for the delegation from Guizhou University of Traditional Chinese Medicine (as listed below). We are pleased to extend this invitation for the delegation of visit Dhurakij Pundit University between December 15-19,2024.

We are confident that your visit will be a significant step toward fostering friendly cooperation between our two universities.

During your university's visit to Singapore and Thailand in December, we sincerely invite your school leaders and relevant personnel to spend a day at Dhurakij Pundit University for an official visit and exchange.

No.	Name	Position	
1	Xing Zhu	Vice President	
2	Yuxin Pang	Dean of the School of Pharmacy	
3	Shuguang Zheng	Chairperson of the Administrative Committee, First Affiliated Hospital	
4	Zhenghua Xiao	Dean of the Second Affiliated Hospital	
5	Ting Liang	Vice Chairperson of the Administrative Committee, School of Humanities and Management	
6	Ning Zhang	Associate Professor, School of Acupuncture and Tuina	





# 邀请函

2024年11月15日

# 致:贵州中医药大学

本函为贵州中医药大学代表团(如下所列)的正式邀请函。我们很高兴邀请代表团于2024年12月15日至19日访问博仁大学。

我们相信,您的访问将是促进我们两所大学友好合作的重要一步。

在贵校12月访问新加坡和泰国期间,我们诚挚地邀请贵校领导和相关人员 到博仁大学进行正式访问和交流。

No.	姓名	职务
1	朱星	副校长
2	庞玉新	药学院院长
3	郑曙光	第一附属医院党委书记
4	肖政华	第二附属医院院长
5	梁婷	人文与管理学院党委副书记
6	张宁	针灸推拿学院科教科副教授







Reg. No. 200604393R

# PRIVATE & CONFIDENTIAL

November 15, 2024 Guizhou University of Traditional Chinese Medicine Guiyang, China

#### LETTER OF INVITATION

On behalf of Prof. Chi and our school of Chemistry, Chemical Engineering, and Biotechnology of Nanyang Technological Universit, I would like to invite your delegation from Guizhou University of Traditional Chinese Medicine to visit Nanyang Technology University from December 20, 2024 to December 22, 2024 or at a time of your convenience for research collaboration with my group members. We are eager to explore potential collaborations and engage in discussions on scientific research, technological innovation, and talent development with your esteemed institute.

The invited delegation includes the following members:

Entry	Name	Position
1	ZHU Xing (朱 星)	Vice President
2	PANG Yuxin (庞玉新)	Dean, School of Pharmacy
3	ZHENG Shuguang (郑曙光)	Chair, Hospital Administration Committee of The First Affiliated Hospital
4	XIAO Zhenghua (肖政华)	Dean, The Second Affiliated Hospital
5	LIANG Ting (梁 婷)	Vice Chair, School Administration Committee, School of Humanities and Management
6	ZHANG Ning (张宁)	Associate Professor, School of Acupuncture and Tuina

I look forward to continued collaboration between our research groups. Please let me know if you need any assistance.

Yours sincerely,

Ms Judy Kim

Ludy Kin

Research Associate and Lab Manager
Prof. Chi Group
School of Chemistry, Chemical Engineering, and Biotechnology
Nanyang Technological University, Singapore
21 Nanyang Link, Singapore 637371
+65-880729859



### 私人和机密

2024年11月15日

贵州中医药大学贵阳,中国

#### 邀请函

我谨代表池教授和我们南洋理工大学化学、化学工程和生物技术学院,邀请贵校贵州中医药大学代表团于24年12月20日至2024年12月22日,或在您方便的时候,与我的小组成员一起访问南洋理工大学。我们渴望探索潜在的合作,并与您大学机构就科学研究、技术创新和人才开发进行讨论。

受邀代表团包括以下成员:

	姓名	职务			
	ZHU Xing(朱星)	副校长			
2	PANG Yuxin(庞玉新)	药学院院长			
3	ZHENG Shuguang(郑曙光)	第一附属医院党委书记			
4	XIAO Zhenghua(肖政华)	第二附属医院院长			
5	LIANGTing(梁婷)	人文与管理学院党委副书记			
6	ZHANG Ning(张宁)	针灸推拿学院科教科副教授			

我期待着我们的研究小组继续合作。如果你需要任何帮助,请告诉我。

谨上。



#### 金女士

Chi Group副研究员兼实验室经理教授 新加坡南洋理工大学化学、化学工程和生物技术学院 新加坡南洋环线21号637371+65-880729859